
Generalforsamling i Intech 

Mandag d. 31. maj kl. 20.00 i DISC 

1. Valg af dirigent og referent 

Dirigent: 528 

Referent: 522 

 

2. Godkendelse af generalforsamlingens lovlige indkaldelse 

Stemt igennem 

 

3. Bestyrelsens beretninger 

a) Opdatering på printer-situationen  

Printer situation:  Det er lidt kaos men der bliver kigget på det  

Det mangler hverken toner eller papir  

 

b) Nye batterier i chiplæserne 

Alle batterier bliver snart skiftet, levetiden på batterierne er 3 år og det er 3 år siden at de er 

blevet skiftet. Vi har fået en pris: 4100 samlet, det burde kunne sættes op alt sammen og der 

er tale om 5 batterier.  

Problemet har tidligere været at vi har skulle bryde dørene op for at skifte batteriet.  

Vi burde have råd til nye batterier  

 

c) Infoskærme  

Der bliver kigget på det i løbet at sommeren. Hjemmesiden skal op og køre først 

 

d) Beboernes printerkontingent  

Hvordan skal beboernes printerkonti have dokumentation for deres indbetaling?  

Det bliver der kigget videre på for at finde en løsning der giver mening. 

 

4. Godkendelse af regnskab samt budget over mindstebeholdning i Intech  

Regnskab, der er ikke overensstemmelse med regnskabet. Der er et beløb fra driftskontoen 

der skulle lægges print kontoen som har gjort at der mangler et beløb på driftskontoen, men 

intet beløb er forsvundet. Ingen penge mistet, de skulle blot flyttes.  

 

5. Redegørelse for budgetforslaget samt bestyrelsens planer for det kommende halvår  

Redegørelse for budget  

Godkendelse af regnskabet  

 

6. Behandling af indkomne forslag, der ikke naturligt bør behandles i forbindelse med 

ovennævnte punktér  

Alt er det samme, vi tjener 33.000.  

Vi kan gøre printeren gratis.  

Udgifterne er cirka 7.000-8.000 så vi mener at det skal være gratis for kollegiet  

Internettet: Efter budget, og vores serviceaftale bliver 1000,- billigere så vi for en højere 

indtægt  

 



4 og 5 vest har fået skiftet Switches pga. vandskade, og der er blevet sat 20.000 til side. Vi 

ved ikke hvornår de dør, men de holder cirka 2 år også er vi sikret til at køkkenerne har 

internet.  

Løn er den samme  

Printer har samme udgifter  

Vi er sikret for skader  

Vi kommer ikke til at gå videre med forslaget om at lave et printerkontingent da vi mener at 

der er råd til at kollegiet kan printe gratis, derfor trækker vi forslaget tilbage. 

 

 

7. Valg af: 

Formand: 528 klappes ind 

2 næstformænd.: 522 og 427 klappes ind   

Revisor: Sarah: 704 klappes ind  

 

8. Evt.: 

a) Er det muligt at nulstille dørtelefon?  

Hvis man vil ændre det nummeret til dørtelefonen, skal man skrive en sms til nummeret. 

Men alle kan bare gå ind og ændre det. Den burde almindeligt overrite den tidligere 

beboers telefonnummer.  

b) Vil i kigge vedtægterne for Intech igennem, er de op to date?  

De gamle vedtægter fra 2016 står stadig på hjemmesiden, så de nye vedtægter skal 

ligges op på hjemmesiden.  

c) Bookingsystemet, man kan ikke nulstille koden?  

Man skal sende mail så bliver det nulstillet manuelt   

Skal alle skilte skiftes? Ja, det skal skiftes på et tidspunkt. 

d) Infoskærme? 

Infoskærmeprojektet bliver udskudt fordi at der problemer med hjemmesiden.  

Skal vi have en ny hjemmeside? Formandskabet siger ja. Dialog om indholdet tages op 

på et senere tidspunkt. Der har været mange klager over at uret på infoskærme ikke går 

rigtigt og det bliver der gjort noget ved på et senere tidspunkt.  


